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VERSLAG van de openbare vergadering van het ALGEMEEN BESTUUR van het NATUUR- EN RE-
CREATIESCHAP LINGEGEBIED, gehouden op woensdag 16 mei 2024 om 16.00 uur ten kantore 
van Uit®waarde te Kerk-Avezaath. 
 
 
AANWEZIG: 
De dames: A. Mager - lid - Gorinchem 
 G.J. Scheurwater - notuliste 
De heren: T. van Maanen - lid - Vijfheerenlanden 
 A. van Dalen - beleidsmedewerker/plv - West Betuwe 
 A.J. Kwakernaak - secretaris 
 
AFWEZIG: 
Mevrouw: W. Kosterman - voorzitter - West Betuwe 
De heer: M. van Helden - lid - Molenlanden 
 
 
 
 
1. OPENING EN MEDEDELINGEN  
Mevrouw Mager zit de vergadering voor. 
De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen van harte welkom. Arjan van Dalen is 
plaatsvervanger voor mevrouw Kosterman.  
 
2. VASTSTELLING VAN HET VERSLAG VAN DE VERGADERING D.D. 11 MAART 2024 
Het verslag van de vergadering van 11 maart 2024 wordt ongewijzigd vastgesteld.  

 
3. LIJST VAN INGEKOMEN STUKKEN 
Er zijn geen ingekomen stukken.  
 
4. VOORSTEL TOT HET VASTSTELLEN VAN DE JAARREKENING 2023 VAN HET NATUUR- EN 

RECREATIESCHAP LINGEGEBIED 
De secretaris zegt dat er geen wijzigingen in de jaarrekening van het recreatieschap zijn omdat er geen 
activiteiten en geen financiële transacties plaatsvinden.   
De netto vermogenswaarde wijzigt ieder jaar. Deze wordt gecorrigeerd met het behaalde resultaat van 
de B.V.  
Onder dankzegging wordt besloten de jaarrekening 2023 van het Natuur- en Recreatieschap Lingege-
bied vast te stellen. 
 
5. GOEDKEURINGSBESLUITEN 
Meanderende Maas Gouden Ham 
De grond wordt een halve meter afgegraven. Op dit moment zit er een 10-jarige huurovereenkomst op 
met een ondernemer die het terrein gebruik voor campers. Koop breekt geen huur, dus de huur wordt 
overgenomen door Rijkswaterstaat. Het gevolg is dat de grond wel vaker zal overstromen. 
Besloten wordt akkoord te gaan de verkoop aan Rijkswaterstaat van een perceel grond gelegen in de 
gemeente Appeltern voor een bedrag van € 191.940. Deze grond wordt door Rijkswaterstaat aange-
kocht in het kader van het project Meanderende Maas. 
Liander – Strandpark Slijk-Ewijk  
De heer Van Maanen vraagt of er ook kabels getrokken moeten worden. De secretaris zegt dat de 
kabels er reeds liggen, met een onderliggend contract. 
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Besloten wordt in te stemmen met de verkoop van een klein deel (27m2) van een perceel in Valburg 
aan Liander voor het plaatsen van een trafohuis tegen een bedrag van € 150 per m2 en € 1.000 voor 
het recht van opstal. 
 
6. HET BEPALEN VAN EEN STANDPUNT INZAKE DE AGENDA EN VOORSTELLEN VAN DE AL-

GEMENE VERGADERING VAN AANDEELHOUDERS VAN UIT®WAARDE D.D. 06-06-2024  
De secretaris meldt dat de voorzitters van de recreatieschappen verwacht worden bij de 
aandeelhoudersvergadering om de standpuntbepaling van hun schappen over te brengen. 
Verslag van de vergadering van 8 juni 2023 
- 
Benoeming lid Raad van Commissarissen 
- 
Jaarrekening en -verslag 2023 
De heer Van Maanen vraagt of er vastgelegd is wat het maximum bedrag is wat toegevoegd mag wor-
den aan de reserves. De secretaris zegt dat dit niet het geval is. Uit®waarde investeert veel in zaken 
waar geen opbrengst tegenover staat. De reserves zijn nodig om rendement op het vermogen te beha-
len; het is eigenlijk een kasstroom. Het vermogen wordt besteed om de doelstelling uit te kunnen voeren. 
De secretaris zegt dat bij de verzelfstandiging het besluit genomen is om een positief resultaat toe te 
voegen aan de algemene reserves en geen dividend-uitkeringen te doen. 
Strategische Verkenning 2024-2028 
De secretaris geeft een nadere toelichting op de strategische verkenning.  
Formeel is er geen goedkeuring nodig van de aandeelhouders, maar het is prettig dat deze zich in de 
uitgezette lijn kunnen vinden. 
Er wordt geprobeerd om een combinatie te maken van toerisme met culturele activiteiten. Er zijn plan-
nen om een openluchttheater/tent te maken bij de Gouden Ham. Dit zou dan van mei tot september 
gebruikt kunnen worden voor meer levendigheid op de gebieden. Het is dan ook geen concurrentie voor 
de theaters omdat het theaterseizoen dan gesloten is. 
De heer Van Maanen vraagt zich af hoe je elkaar kunt versterken in de doelstelling om te focussen op 
kwaliteit voor Recreatie&Toerisme om zo de groei wat te temperen.  
De secretaris zegt dat de schappen opgericht zijn voor het laagdrempelig aanbieden van openluchtre-
creatie. Uit®waarde houdt zich alleen bezig met verblijfsrecreatie als verdienmodel in de rol van rent-
meester. Er is geen ruimte voor uitbreiding van de aanlegplaatsen bij Asperen en Galgenwaard. 
De secretaris zegt dat er momenteel Pfas onderzoeken plaatsvinden op onze recreatiegebieden. Dit 
kan grote gevolgen hebben. 
Goedkeuringsbesluiten 
- 
 
7. RONDVRAAG EN SLUITING 
Op de vraag van mevrouw Mager antwoordt de secretaris dat de strategische verkenning binnen de 
gemeente gedeeld mag worden.  
De heer Van Maanen deelt mee dat er besloten is de GR van de gemeenten  Gorinchem, Molenlanden 
en Vijfheerenlanden op te heffen. Bestuurders en medewerkers R&T zullen binnen een platform op een 
andere manier met elkaar gaan samenwerken. 
Niets meer aan de orde zijnde sluit de VOORZITTER de vergadering en dankt de aanwezigen voor hun 
komst en inbreng. 
 
 
Aldus vastgesteld in de openbare vergadering van het 
Algemeen Bestuur, Kerk-Avezaath, d.d.  15  mei 2025 
de secretaris,  de voorzitter, 
 
 


